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Skolebestyrelsesmøde 
 

onsdag d. 27.3. 2019 kl. 19.00-22.00. 
 
Indtryk: Michael 
 
Afbud: Claus, Nils, Christina, Magda 

 
Dagsorden: 
 
52. Underskrivning af referat fra sidste møde.  
  
53.   Godkendelse af dagsorden 
 
54. Meddelelser fra elevrepræsentanterne 
Sponsorering af mikrobølgeovn. Skal stå i boden. 
Der afholdes socialt arrangement for udskolingen. 
Elevrådet er blevet inddraget i processen omkring skærm-Skærm ikke for 
udskolingseleverne. 
 
DEBAT/BESLUTNING: 
 
55. Besøg af TRANSFORM 
Opstartsmøde med Transform 
Besøg af Charlotte, der er arkitekt samt Lars, der leder tegnestuen 
Mogens Christensen og Søren Aalund deltog fra fagsekretariatet 
Præsentation af overordnet ramme for analyse og afgrænsningen heraf 
Fokus på de fysiske rammer, herunder faglokaler, klub. Musiklokaler.  
Snak om gode placeringer af faglokaler i et evt. byggeri.  
Fokus på udearealer 
Produktionskøkken som hjerte i kulturkraftværket. Kantine i skole, madordning i børnehave 
samt mulighed for at mad og drikke som lokal. 
Problematisering af parkeringsmuligheder 
Ønske om kultursal til samlinger, teater, kom-sammen, borgerforeningsaktiviteter mv.  
Der er pt. Kun afsat politiske midler til forundersøgelsen og denne analyse 
 
Bestyrelsen beslutter 
At tage orienteringen til efterretning og lade arbejdsgruppen bringe bestyrelsens 
holdninger videre i processen. 
Kristian, Glenn og Nils deltager i det videre arbejde og afventer udspil fra den kommunale 
arbejdsgruppe 
 
56. Forberedelse af workshop på forældremødet SKÆRM – IKKE SKÆRM 
Gennemgang af oplæg til forældre 
9 principper for skærmregler blev gennemgået 
Der forventes mange input 
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Der er forskel på indskoling og udskoling 
Vigtigt at der kommer et indspark til det videre arbejde med princippet. 
Elevrådet i udskolingen skal også deltage 
De har i denne uge skærmfri dage(mobilfængsel) som forsøg 
 
Bestyrelsen beslutter: 
At tage orienteringen til efterretning og ser frem til en spændende aften. 
At Magda, Glenn, Kristian, Gitte og Anders står ved ”stationerne” i løbet af aftenen når 
forældrene skal give input til bestyrelsesarbejdet. 
  
57. Økonomi 
 Status 
Fremlæggelse af budget 2018 som viste et overskud.  
Overskuddet skal bruges til at finansiere 2019 
Gennemgang af budget 
Uforudsete udgifter af børn i specialtilbud er dukket op. 3 børn efter sommerferien 
Pris pr. barn i specialtilbud er ca. 140.000 
Vi ansætter ikke ny børnehaveklasseleder når Jeanette går på pension 
Susanne er tiltænkt rollen 
Budget 2019 hænger sammen med det overførte overskud 
Budget 2020 ser sværere ud, men der er ingen panik.  
Der holdes øje med børnetal og økonomi generelt for at kunne håndtere 2020 så godt som 
muligt. 
Kommunalt mangler der penge i vores område. 
Flere elever i specialtilbud generelt presser almenområdet 
Ny fordelingsnøgle er under udarbejdelse. Svært at vide hvilken betydning den får. 
Budgetforhandlinger til næste år er i gang. 
Nyt katalog med effektiviseringer og besparelser skal udarbejdes. 
Forslag til budgetreduktioner for 36,5 mio. skal findes på vores område. 
 
Bestyrelsen beslutter 
At tage orienteringen til efterretning og godkende budgetter 
At have øget fokus på elevtilgang til skolen. 
 
58 Status på halforsøget, herunder fokus på opstart af evaluering 
 Vi bliver målt på belægningsgrad, energistyring og brugertilfredshed 
Evalueringen skal til at starte. 
Konkret viden om selve evalueringen har vi endnu ikke modtaget. 
De to år i hallen er bl.a. brugt til energioptimering med LED-lys, opstart af solceller og der 
er kommet dtyr på vandets tilbageløbstemperatur. 
Budget for hal hænger sammen. 
Den ekstra tildeling på 250.000 kr. som vi har fået i forsøgsperioden er dog nødvendig for 
at kunne opretholde nuværende drift og standard for rengøring, åbningstider mv.  
 
Bestyrelsen beslutter 
At tage orienteringen til efterretning. 
Tage punktet op igen, hvis der skal træffes beslutning om evt. fremtidig drift af hallen i 
Stjær mht. økonomi og ordinær drift 
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59. Henvendelse fra trivselsrådet i 4.klasse. 

Drøftelse af henvendelsen.  
Status på trivsel pba trivselsundersøgelser og forældresamtaler. Status på tiltag.   
Henvendelse fra trivselsrådet i 4. kl. er blevet drøftet 
Der er afholdt forældremøde 
Samarbejde mellem trivselsråd og klasseteam samt ledelse 
Der skal udarbejdes en fælles handleplan for at sikre den gode trivsel 
Det er en klasse der kigges på når der uddeles ressourcer. Dette sker også 
fremadrettet. 
Pædagogisk konsulent er tilknyttet klasseteamet for inspiration og sparring 
Gennemgang af de tiltag der er blevet besluttet i klasseteam samt trivselsråd. 
 
Bestyrelsen beslutter 
At tage orienteringen til efterretning 
At udarbejde et skriv til trivselsråd og klassens forældre 
Skolebestyrelsen finder det væsentligt at fokus skærpes på fastholdelse af 
velfungerende elever i klassen, således børn i vanskeligheder fortsat gives mulighed 
for at pejle sig i en positiv kultur og klassedynamik. Det er afgørende at denne 
balance udbygges, fastholdes og prioriteres. 

 
60. Næste møde 
Januarforlig på folkeskoleområdet 
Evt. Halforsøg 
Kulturkraftværk 
 
 
61. Eventuelt 
 
 
Kl. 21.30: 
 
62.   Orientering: 
 Formanden for bestyrelsen  
 Skolelederen  
Nyansat pædagog 
Parkering ved hallen 
 Fra Pædagogisk Rådsmøde   
 


